
	
	

Referat	For	Generalforsamling	
i	

Dansk	Selskab	for	Pædiatrisk	Allergologi	og	Pulmonologi	
	

Som	afholdes	d.	17/1-2020	i	forbindelse	med	det	18.	årsmøde		
	
Dagsordenen:	

1. Valg	af	dirigent	og	referent	
Lars	Hansen	vælges	til	dirigent	
Lisbeth	Kruse	vælges	til	referent	
	

2. Bestyrelsens	beretning	ved	formanden	
	
Der	er	nu	130	medlemmer	total	i	DSPAP.	Nye	medlemmer	nævnes	og	godkendes.		
5	bestyrelsesmøder	er	afholdt	i	løbet	af	året.		
Der	er	det	sidste	år	afholdt	3	faglige	møder:	Årsmødet	2019,	Specialistmødet	og	
endelig	intro	mødet.	Der	var	færre	deltagere	til	intromødet	end	normalt,	og	
medlemmerne	anmodes	om	at	støtte	op	omkring	mødet.	
Der	er	stor	tilslutning	til	dette	års	Årsmøde	med	107	tilmeldte.	Sponsoraterne	er	i	år	
blevet	billigere	og	delt	i	sølv-	og	guld	sponsorater,	hvor	sølvsponsoraterne	er	billigere	
end	guldsponsoraterne.	Formålet	er	at	give	flere	sponsorere	mulighed	for	at	være	med	
og	dermed	sikre	en	mere	stabil	og	fremtidssikret	sponsorering.	Sponsorerne	kunne	for	
7500	kr.	ekstra	få	reklamer	i	deltagernes	mapper.	
Hjemmesiden	er	under	ombygning.		
	
Kommentar	til	beretningen:	
Bestyrelsen	får	ros	for	mødets	faglige	indhold.	
	
Beretningen	godkendes.	

	
3. Rettidigt	indkomne	forslag	fra	medlemmerne	

Der	er	ingen	forslag	modtaget.	
	

4. Aflæggelse	af	rapport	fra	andre	udvalg	
Intet	at	rapportere.	
	



5. Regnskabsaflæggelse	
Regnskabet	fremlægges.	Samlede	udgifter	496.766,79	
Samlede	indtægter	284.505,00.	Hertil	skal	tillægges	sponsorindtægter	fra	2019,	som	er	
indkommet	i	2020	og	mødegebyrerne	for	årsmødet	som	er	gået	direkte	til	Hotel	
Koldingfjord,	og	derfor	ikke	fremgår	af	DSPAP	regnskabet.	
	
Kontoen	indestående	efter	indregning	af	dette	er	347.909,04	
	
Et	årsmøde	koster	samlet	ca.	380.000.	Fraregnet	deltagernes	eget	bidrag	og	sponsor-
udgifter	vil	prisen	være	ca.	280.000	kr,	hvilket	betyder,	at	vi	om	nødvendigt	kan	
afholde	et	usponsoreret	årsmøde	med	kontoens	indestående.	
	
Der	stilles	spørgsmål	til	antallet	af	sponsorer	ved	årets	møde	(ca.	30	personer	fordelt	
på	11	firmaer).	Der	er	overvejelser	vedr.	om	antallet	er	for	højt.	Holdningen	er,	at	vi	ser	
tiden	an.	Hvis	sponsorantallet	bliver	for	dominerende	sammenlignet	med	
deltagerantallet,	kan	der	overvejes	at	lavet	et	max	antal	for	sponsorer.	
	

	
6. Godkendelse	af	budget	for	det	kommende	år	herunder	egenbetaling	ved	årsmødet	og	

fastsættelse	af	kontingent	
	
Det	diskuteres	om	egenbetalingen	er	for	høj	for	yngre	læger	/	ikke	speciallæger?	
Beløbet	må	ikke	blive	lavere	end	prisen	for	overnatning	på	hotellet.	Hvis	prisen	er	
lavere	end	dette,	vil	vi	ikke	kunne	få	sponsorer.	
Nogle,	men	ikke	alle,	afdelinger	støtter	de	yngre	læger	med	dækning	af	udgifterne.	
	
Bo	foreslår	at	deltagende	YL	(poster,	fire	foredrag)	får	gratis	deltagelse.	Dette	vil	
forudsætte	et	begrænset	antal	poster	(eks	8-10).	
Det	anbefales	fra	GF,	at	bestyrelsen	overvejer	disse	forslag.	
	
	
Budgettet	godkendes.	
	

7. Valg	af	formand,	bestyrelsesmedlemmer	og	suppleanter	
	
Klaus	Bønnelykke	genvælges	til	Formands	posten.	
Anette	Flugt	og	Elisabeth	S	Christiansen	vælges	til	bestyrelsen.	
Simone	Markøw	(SVS)	og	Lotte	Abildgaard	(Kolding)	vælges	som	suppleanter.	
	
Bestyrelsen	består	herefter	af	Klaus	Bønnelykke	(formand),	Anette	Flugt,	Elisabeth	S	
Christiansen,	Nina	Hogaard	og	Kim	G	Nielsen.	
	

	
	

8. Valg	af	2	revisorer	
	
Katrin	Dahl	og	Ida	Damgaard	fortsætter	på	posten.	



	
9. Eventuelt			

	
	
	
	
	
	
	


